
 
 
PRIOPĆENJE 

s 3. sjednice Školskoga odbora OŠ Brajda,  

održane 29. ožujka 2022. godine s početkom u 16:30 sati 

 
Sjednici su nazočili članovi Školskoga odbora: Martin Miharija, Svjetlana Pantoš, Zvjezdana 

Pupčević, Irena Vukosavljević i Maja Kuvač te ravnateljica škole Adriana Rubignoni-Cecić 

 

Odsutne su bile Petra Karanikić i  Korina Zoretić 

 

Zapisnik je vodila tajnica Jasminka Mataja 

 

Predsjednik Školskoga odbora Martin Miharija otvorio je sjednicu, utvrdio kvorum te  

predložio sljedeći dnevni red: 

 

1. Zaključak o prihvaćanju Zapisnika sa sjednice održane  31. siječnja 2022. godine 

2. Godišnje izvješće o poslovanju za 2021. godinu 

3. Odluka o promjeni organizacije rada škole – prelazak u jednu smjenu 

4. Odluka o upućivanju radnika na liječnički pregled kod ovlaštenog izabranog liječnika specijaliste 

medicine rada radi ovlaštenog utvrđivanja prosudbe radne sposobnosti 

5. Kadrovske promjene - informacije 

6. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen. 

 

Ad1. Prihvaćen je zapisnik Školskoga odbora 31. siječnja 2022. godine 

 

Ad2. Doneseno je Godišnje izvješće o poslovanju za 2021. godinu 

 

Ad3. Donesena je odluka o promjeni organizacije rada škole – prelazak u jednu smjenu 

 

Ad4. Dana je suglasnost ravnateljici škole za upućivanju radnika na liječnički pregled kod 

ovlaštenog izabranog liječnika specijaliste medicine rada radi ovlaštenog utvrđivanja prosudbe 

radne sposobnosti 

 

 

Sjednica je završila s radom u 18:00 sati 

 
    KLASA:   003-06/22-02/03 
    URBROJ:  2170-55-07-22-1 

 

Zapisnik vodila:      Predsjednik Školskoga odbora: 

Jasminka Mataja, dipl.oec.     Martin Miharija, prof. 



 

 

 

 


